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7/2023
 

13.09.2023 od 18:00 hod. 
. 

 
 13.09.2023 od 18:00 hod. 

  bude obec at  
 

 
 

 
 

. 
 
Omluveni: 1  p. Halama 
Neomluveni: 0 
 

o o 12 . 
 

 
 

a a starostka , kter  
a  dne 05.09.2023. 

 
 

6/2023 ze dne 15.08.2023 18.08.2023 
24.08.2023.  
 
 

 
 

pan pan  a 
 

 

 
 

 
pan pan  

 
 

 
Pro    8             
Proti    0              

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x - 
Proti         - 

         - 
 07  101  



 .09.2023                                                           2 z 15 

 programem v souladu s  

1.  firmou Ekodetail s.r.o.  pozemku 
 

 

2.  panem Josefem Moravcem  ku 
 

 

3.  
 

4. pro pro rok 2023  
 

5. -04-  
 VO Ekodetail s.r.o. 

 

6. Sch  
Viladomy 
 

7.  
 

 

8.  ulici 
V  
 

9. 
  

 

10.  
 

 
1.    
2.  

 
 
Pan   
z   . 

 .  
  

. 
B smlouva 
byla  N   

 
Pan

Pan

 
 
Pan
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Starostka dala hlasovat o programu:
 

 
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje programu.  
 

 
Pro    5             
Proti    3              

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x    - 
Proti      x x x - 

         - 
 07  102  

 
Starostka dala hlasovat o programu: 
 

1.  firmou Ekodetail s.r.o.  
 

 

2.  panem Josefem Moravcem  
 

 

3.  
 

4. pro pro rok 2023  
 

5. -04-  
 VO Ekodetail s.r.o. 

 

6.  
Viladomy 
 

7.  
 

 

8.  ulici 
V  
 

9. 
  

 

10.   
 

11.  
 

 

12.  
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Pro    5             
Proti    2              

 1 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x    - 
Proti      x x  - 

        x - 
2023  07  103  

 
 
1.  firmou Ekodetail s.r.o.  ku 

 
 

 
 

 ek j  

 pozemku  
 
Pan
v t tak aby obec  
Pan

 
Pan  
Pan  

pan  
Pan 
investovat? 
Pan 

 
Pan Ho pan  

 
Pan  
Pan  
Pan  
 
Pan  pan

-
pan

Pan  

Pan  pan  
 Pan pan   
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pozemku pa  
 

 
Pro   5             
Proti    1              

 2 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x    - 
Proti       x  - 

      x  x - 
3  07  104  

 
 
2.  panem Josefem Moravcem  

 
 

 
 

  Josefa Moravce, 
bytem , 

. 
nemovitosti. 
 

 ou 
 v  . 

  
 

rekonstrukce  
 V
Pokud nebudou k  

 
Pan Moravec nedal souhlas 
k
Moravec si 

 se m 
prahem,  .  
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, 

 
pan pan

Pan Moravec 
 

 
Pan pan  

Pan 
 

Pan 
pan

 

 

 

 

 
 

 
Pan  

 
Pan 

 
 

 
 

 
 panem Josefem Moravcem, 

 
starostku obce k podpisu smlouvy. 
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Pro    5            
Proti    3            

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x    - 
Proti      x x x - 

         - 
 07  105  

 
Pan hlasov  z 

  ulici V  
 
 
3.  
 

 
 

. 
2 . -165.000,-. 

 
 

 
 

 
5/2023. 

 
 

Pro    6             
Proti    0              

 2 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x   x - 
Proti         - 

      x x  - 
 07  106  

 
 
4. pro na rok 2023  
 
p  
 

na rok 
2023   , kter  vznikly v  - 
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3,885.101,- ,665.044,-
 

 

 
 

: 
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje pro na rok 2023 
500.000,-   z   c h . 

 
 

 
Pro    8             
Proti    0              

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x - 
Proti         - 

         - 
2023  07  107  

 
 
5. -04-   
  VO Ekodetail s.r.o.  
 

 
 

 
 VO v 

 

s  
 

 
 

 
-04-

  VO Ekodetail s.r.o. 
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Pro    7             
Proti    0              

 1 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x  x - 
Proti         - 

       x  - 
 07  108  

 
 
6.  

Viladomy 
 

 
 

 
 

-
1  

i
 

 

 
 

 
 

pan 
890128/0157, bytem: 

 podpisu smlouvy. 
 

 
Pro    7             
Proti    0              

 1 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x  x - 
Proti         - 

       x  - 
 07  109  

 
 

 
pan Jakub Sehnal

901129/0486, bytem:  2571/13
 podpisu smlouvy. 
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Pro    7             
Proti    0              

 1 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x  x - 
Proti         - 

       x  - 
 07  110  

 
 

 
pan 

890510/7651, bytem: 
 podpisu smlouvy. 

 
 

Pro    7             
Proti    0              

 1 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x  x - 
Proti         - 

       x  - 
 07  111  

 
 
7. v 

 
 

 
 

   
a 

akce  
130 00 Praha 3 
Spol. ISES s.r.o.  128.000,-  
Spol. LKA s.r.o.  235.000,-  
 

 
 

 

spol. ISES s.r.o., 
M.J.Lermontova 25, 160 00 Praha 6 .000,-  
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Pro    8             
Proti    0              

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x - 
Proti         - 

         - 
 07  112  

 
 
8.  ulici 

V  
 

 
 

 
Spol. ISES s.r.o.  146.500,- bez DPH 
Spol. LKA s.r.o.  125.000,-  
 

 
 

 

, spol. 
226/17, 130 00 Praha 3 .000,-  .000,-  
30.000,- bez DPH) v  IROP a MMR. Zastupitelstvo obce schvaluje cenovou 

  
95.000,-  
 

 
Pro    7            
Proti    0              

 1 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x  x - 
Proti         - 

       x  - 
 07  113  
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9.
  

 
 

 
spol. ISES s.r.o., M.J.Lermontova 25, 

Sv . 

 
 

Spol. ISES s.r.o.  45.980,-  
 55.000,-  

 
  

Pan   
 

 
 

 
Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje  

 pan Sv. 
 . 

 
 

Pro    8            
Proti    0              

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x - 
Proti         - 

         - 
 07  114  

 
 
10.   
 

 
 

faktury (Pelletier de 
Fontenay Inc.).  

 
. 

. 

 dozoru ze dne 08.0  
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. 
 

 
 

 
Zastupitelstvo obce Svojetice 

 -  
 

 
Pro    8             
Proti    0              

 0 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x - 
Proti         - 

         - 
 07  115  

 
 
11.  

 
 

 
 

 
  

 
0  

 
 

 
 

 
 

 
 

     3,877.  
Celkem DPH:                      814.  

        4,691.  
 

Rekonstrukce kom  10,604.  
Celkem DPH:                  2,226.  

      12,831.  
 

      14,481.  
Celkem DPH:                   3,041.  

      17,523.  
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Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje 

mezi objednatelem Obec Svojetice a z  
z d du  dojde  

.  podpisu smlouvy. 
 

 
Pro    5             
Proti    1              

 2 

M. T.  P. J. Z. H. 
Honc  
J. 

 
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x    - 
Proti      x   - 

       x x - 
 07  116  

 
 
12.  
 

  - 
roce 2020/2021. 

  srpna 
. - - 

 

 
 

- 

.  
 

 
 

 
 

 
  . 

 
  dne 22.0 0

VZ a EU-  
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Pan
pan  

k  

do 20.  

 
 
 
 
Pan  
 
Pan  v 18 hod. 49 minut. 
 
 

vyhotoven dne: 15.09.2023 
 
 
 
 
Zapisovatel:                      Podpis:  
                                                                                dne:                     
    
 
 
 

     
 
Podpis:       Podpis:    
dne:       dne: 
 
          
 
 

 
 
Podpis: 
dne: 
 
 
 
 
 

 


